九巴為您戲上我們引以為傻的卓越「新紀元 巴士」,它們更是全球首批可供賴荷乘客乘搭的雙層 巴士。「新紀元巴士」成為九巴車隊的一員,正標誌 著我們獲向巴士服務新里程。

引進「新紀元巴士」,展示九巴承諾敦力提高 服務水平,以迎台顧客日益提高的惠求。「新紀元巴 士」特有越低地台,上車至下車只有一級台階,廣闊 寬敞而舒適的車廂,對任何年紀、以及行動是否方便 人士,均有所裨益。

本車款具有現代化、美觀的外型。而車廂則 親切、舒適和容易上落。它的下層共有33個座位加 一個輪椅位置(或35個座位)及36個企位。上層則 設有57個座位。



下層共有 33 假座位加一便翰特位置(或 35 假座位)及 36 假企位 33 seated passengers plus 1 wheelchair (or 35 seated passengers) and 36 standing passengers can be carried in the lower deck

KMB is proud to present our superbly designed "BUSES of the NEXT GENERATION". Being the first double deck easy access buses in the world, their inclusion into our bus fleet marks the beginning of a new era of bus service.

The introduction of "BUSES of the NEXT GENERATION" demonstrates our commitment in continuously upgrading our service standard to meet the ever growing expectations of our customers. The super low floor one step entrance leading to the spacious and comfortable saloon welcomes passengers of all ages with all levels of mobility.

The exterior of the bus provides a modern, highly attractive outlook, whilst its interior gives a welcoming, comfortable and user-friendly environment. It has a carrying capacity of 33 seated passengers plus 1 wheelchair (or 35 seated passengers) in the lower deck, and 57 on the upper deck. 36 more standing passengers can also be accommodated in the lower deck.



上層車廠應閱寬敞而舒適。 設有 57 價座位 There are 57 seats on the spacious and comfortable upper deck









超低地台,車身具降下功能。上車至下 車只有一級台灣。輔榜斜板備有安全設 計,受阻會自動停下

Super low floor with kneeting function. One step entrance and exit doorway. Wheelchair accessible ramp with safety detection features for passenger protection



輪椅區加設安全保護軟驗·扶手柱及 下車鐘

Wheelchair position is specially designed with protective safety padding, extra handrail, and bell push



庭位採用2乘2排列·車店 通道廣壓電敞

Wide gangway and 2 x 2 seating provide a spacious, comfortable travelling environment



- 756. Same

環保「歐盟二型」引擎。 符合政府對於減低廢氣排 放的最新要求

Environmental friendly Euro-2 engine installed to reach the latest fow exhaust emission standard of the Government



三角型扶手環從車縮前端伸展 至車尾。扶手欄色彩鮮艷、並 有凹凸紋,方便乘客

Triangular hanging strips are installed from entrance to rear. They are brightly coloured with textured handholds for better hand grip support



採用原塊特大擋風玻璃 屏,並改良水撥設計。給 予乘客及車長更廣陽視野

Single-piece windscreen with improved wiper design offers a panoramic view enabling better driving vision

